
President's Message Message du Président



Special thanks to last year's conference organizing team led by Kathy Pichora-Fuller (University of Toronto) and Claire Wakefield (Wakefield Acoustics). The meeting, held in downtown Vancouver, featured two and a half days of engaging plenaries, technical papers, and exhibitor showcases, as well as an awe-inspiring performance by Sid Fels (UBC) and his talented students. Hearty congratulations to our student presentation award winners: Huiwen Goy (University of Toronto), Gabriel Nespoli (Ryerson University), and Brendan Rideout (University of Hawaii at Manoa).

After 6 years of service, Sean Pecknold of DRDC Atlantic is stepping down as our Webmaster. We owe him a great deal of gratitude. He has generously offered to stay on for just a little while longer allowing for a smooth transition to our new webmaster, Philip Tsui of Wakefield Acoustics. Philip was instrumental in making the Vancouver meeting a success and we are thrilled to have him serve the Association in this new capacity.

This year, our Acoustics Week in Canada meeting will take place in Guelph, Ontario. Peter VanDelden of RWDI will serve as the convenor and Christian Giguère will be the technical chair. The meeting will take place between the 11th and 13th of October. More information will soon be available at <http://awc.caa-aca.ca>.

At the last general meeting, we voted to maintain a slate of 12 directors in total (including the 4 officers). Kathy Pichora-Fuller did not seek re-election. All prior members of the board were acclaimed, as was our new director Andy Metalka of SVS Canada. We are in need of several new directors this coming year. If you might be interested please contact me or one of our board members.

Frank A. Russo, CAA President

Un grand merci à l'équipe organisatrice de la conférence de l'an dernier, dirigée par Kathy Pichora-Fuller (University of Toronto) et Claire Wakefield (Wakefield Acoustics). La rencontre, qui s'est tenue au centre ville de Vancouver, comportait deux journées et demi de séances plénières, d'articles techniques, de présentations d'exposants, ainsi qu'une performance impressionnante par Sid Fels (UBC) et ses étudiants talentueux. Nous présentons nos sincères félicitations aux lauréats des prix des meilleures présentations étudiantes : Huiwen Goy (University of Toronto), Gabriel Nespoli (Ryerson University) et Brendan Rideout (University of Hawaii at Manoa).

Après 6 années de service, Sean Pecknold, de RDDC Atlantique, abandonne son poste de webmaster. Nous lui devons beaucoup de reconnaissance. Il a généreusement offert de rester un peu plus longtemps pour permettre une transition en douceur à notre nouveau webmaster, Philip Tsui, de Wakefield Acoustics. Philip a joué un rôle déterminant dans la réussite de la conférence de Vancouver et nous sommes ravis de le voir continuer en tant que bénévole auprès de notre association.

Cette année, la Semaine canadienne de l'acoustique se tiendra à Guelph, Ontario. Peter VanDelden (RWDI) sera l'organisateur et Christian Giguère sera le vice-président de la conférence. La rencontre aura lieu du 11 au 13 octobre 2017. De plus amples informations sont disponibles sur <http://awc.caa-aca.ca>.

À la dernière assemblée générale, nous avons voté et décidé de maintenir un conseil de 12 administrateurs, dont 4 officiers. Kathy Pichora-Fuller n'a pas posé sa candidature pour la réélection. Tous les autres membres du conseil ont été réélus par acclamation, incluant le nouvel administrateur Andy Metalka, de SVS Canada. Nous avons besoin de plusieurs nouveaux administrateurs cette année. Si vous êtes intéressé, contactez-moi ou un de nos membres.

Frank A. Russo, Président de l'ACA

For
Digital Recorders

Introducing

For
USB A/D Systems

PHANTOM POWER



7052PH
Measurement Mic System
7052H Type 1.5™
Titanium Diaphragm
3Hz to >20 kHz
<20 dBA > 140 dB SPL
MK224 (<14 dBA to >134 dB SPL) Optional
4048 Preamp

Superior
IEC 1094 Type 1
Long-term Stability
Temperature and Humidity
Performance

Now in Stock

**Phantom
to IEPE/ICP
Adaptor
Supplies 3-4 mA
Power
Accelerometers
Microphones**

ICP1248

A **B**
C **e**
O **g**
u **i**
S **n**
t **s**
i **w**
c **i**
S **t**
O **h**
A
C
O



**MATT™
Family**

**Mic
Attenuator**

Handle Higher Sound Pressure Levels

ACO Pacific, Inc., 2604 Read Ave., Belmont, CA 94002

Tel: (650) 595-8588 FAX: (650) 591-2891 E-Mail: sales@acopacific.com

Web Site: www.acopacific.com

TM